
 

 

Verslag Stuurgroep 26 april 2024  

  

1. Opening, mededelingen en agendavaststelling  

De provincie Noord-Brabant kon op deze datum bestuurlijk of ambtelijk niet deelnemen aan de 
vergadering. De projectleider zal de uitkomst de komende dagen ambtelijk met de provincie delen. 
 

2. Verslag stuurgroep 19 februari 2023 BIJLAGE 1 (vaststellen)  

De vergadering stelt vaststelling uit totdat er bestuurlijk verder over gesproken wordt.  

 

Naar aanleiding daarvan hebben we geconstateerd dat we in de toekomst bestuurlijk vaker bijeen 
moeten komen. 
 
Wethouder Van der Geld wilde met de gedeputeerde het punt uit het verslag aanhalen of de 
gedeputeerde Natuur zou kunnen deelnemen aan de stuurgroep. Die vraag komt een volgende keer 
aan de orde. Eltjo Kugel heeft per email namens de provincie aangegeven dat het niet gewenst is o, 
het logo van de provincie te plaatsen op voorstellen van het projectteam, omdat de provincie 
daaraan niet deelneemt. Logo provincie op het verslag van de stuurgroep kan uiteraard wel. Dit 
voorstel wordt overgenomen.   
  
Verder is het verslag naar aanleiding van en tekstueel akkoord en kan een voldoende vergadering 
in aanwezigheid van de provincie worden vastgesteld. 

 

3. Voortgang programma en VKA BIJLAGE 2 (bespreken en besluiten)  

Naar aanleiding van opiniërende besprekingen van het concept Voorkeursalternatief (VKA) in beide 
gemeenten en met belangenorganisaties in een atelier stelt het projectteam voor om aanpassingen 
door te voeren in het VKA-gebied op het grondgebied van de gemeente Oss en enkele aanvullende 
onderzoeken te (laten) uitvoeren. Dit maakt aanpassing van de planning noodzakelijk, waardoor het 
ontwerp programma niet vóór de zomerperiode vastgesteld en ter inzage gelegd zal kunnen 
worden. Vaststelling van het programma en het VKA – na zienswijze – zal in het eerste kwartaal van 
2025 kunnen plaatsvinden. De stuurgroep wordt gevraagd in te stemmen met uitvoering van deze 
onderzoeken, daarvoor indien nodig de contacten met potentiële initiatiefnemers en andere 
stakeholders voort te zetten en in te stemmen met de uitloop van de planning voor vaststelling VKA 
en programma. 
 
 



 

 

Wethouder Van Geffen stelt in terugblik op opiniërende raad dat  de raad nadrukkelijk heeft 
aangegeven dat de uitgangspunten hard.   
  
Er zijn mogelijkheden voor een aangepast VKA, maar binnen strakke kaders.  
  
De voorzitter heeft het debat gevolgd en signaleert dat aanpassingen van het VKA-consequenties 
kan hebben bij voorbeeld voor de natuur en daarmee aanleiding kan zijn voor nader onderzoek.  
  
Wethouder Van der Geld stelt dat voor het concept-VKA op grondgebied van in 's-Hertogenbosch er 
niet zoveel opties zijn, de gemeenteraad staat nog steeds achter het voorstel. Een van de 
discussiepunten was het natuurgebied voor de vogels: Partij voor de Dieren had hier wel een reactie 
op. Uiteindelijk is hier geen motie voor ingediend, dus lopen we op koers.  

Wat het tijdsdilemma betreft, stelt de stuurgoep dat we niet veel dichter tegen de start van de 
campagne voor de gemeenteraadsverkiezingen 2026 moeten gaan zitten voor besluitvorming rond 
dit dossier.  
  
Erik Opdam namens het projectteam: De onderzoeken lopen en krijgen we nog wel op tijd af. De 
grootste vertraging komt doordat we de terinzageperiode niet willen starten in de vakantieperiode. 
Dat betekent in augustus vaststelling van het ontwerp Programma door college B&W en 
tervisielegging. Uitgaande van direct een besluitvormende raadsvergadering is die in het eerste 
kwartaal van 2025 te voorzien. Beide wethouders pleiten ervoor om overleg over aanpassing van het 
VKA indien mogelijk nog voor het reces te hebben.  
  
De stuurgroep snapt dat er een wijziging (voor de tweede keer) doorgevoerd moet worden in de 
planning. De stuurgroep stemt in met de uitvoering van deze onderzoeken, daarvoor indien nodig 
de contacten met potentiële initiatiefnemers en andere stakeholders voort te zetten, en in te 
stemmen met de uitloop van de planning voor de vaststelling van het VKA en programma.  

Beide wethouders stellen voor om de vertraging die we nu hebben ook te gebruiken als moment om 
beter af te kunnen stemmen met de provincie door vaker om tafel te gaan zitten en bestuurlijk met 
elkaar overeen te komen.  
 

 
 
 
 
 



 

 

4. Onderbouwing geen afstemming 1 en 2 km normen BIJLAGE 3 (bespreken en besluiten) 

In de vorige vergadering heeft de stuurgroep geconstateerd dat een gezamenlijke afstandsnorm 
zoals de rekenkamercommissie heeft voorgesteld, niet mogelijk is en heeft de stuurgroep besloten 
de overwegingen daarvoor op te nemen in het programma Duurzame Polder. Gevraagd is om een 
goede onderbouwing. In bijgaande notitie zijn scenario’s beschreven om te komen tot een 
gezamenlijke afstandsnorm en adviseert het projectteam om geen verder onderzoek uit te voeren 
naar uniformering van de afstandsnorm en daartoe voor beide colleges van B&W een advies voor te 
bereiden op basis van deze notitie. De stuurgroep wordt gevraagd in te stemmen met dit voorstel. 
 
Dit wordt meegenomen in de adviesen aan de B&W-vergaderingen.  
  
Erik Opdam meldt dat de provincie een opinion heeft gevragd aan advocatenkantoor Pels Rijcken 
over de 1 en 2 km zone. Eerder heeft bureau Heckelman al advies gegevens aan het projectteam. De 
uitkomst wordt door de provincie gedeeld 
 

5. Rondvraag en sluiting  

Wethouder Van der Geld meldt dat de besluitvorming en de energieportefeuille wordt overgenomen 
dor collega-wethouder Rick Vermin tijdens zijn geboorteverlof. Hij zal ook deelnemen aan de 
stuurgroep als deze plaatsvindt in die periode. Mocht er een kwestie zijn waarvoor hij nodig is, dan 
is hij bereikbaar. De verlofperiode begint rond 24 mei en duurt ongeveer 6 weken.  

  

Wethouder Van der Geld vraagt ter aanvulling op punt 3 (Voortgang programma en VKA) om de 
gemeenteraden te informeren over de nieuwe planning, via een raadsinformatiebrief. De stuurgroep 
is daarmee akkoord met de opmerking dat deze raadsinformatiebrieven in beide gemeenten in 
dezelfde toon zouden moeten zijn.  

  

Het streven is de raadsinformatiebrief rond half of eind mei te versturen, zodat vervolgens raad en 
burgers tijdig geïnformeerd worden over de stand van zaken.  

  

Bart Krol meldt dat hij door: Hans Rijntalder van Pondera is gevraagd om samen met met Erik 
Opdam te spreken over het concept voorkeursalternatief en de opiniërende bespreking in de 
gemeenteraad van Oss.  Dit zal uitslujitend een verkennend karakter hebben.  Dit zal begin mei 
plaatsvinden. 

 


